

T.C.
KIRKLARELİ ÜNİVERSİTESİ
YÖNETİM KURULU KARARLARI

TOPLANTI TARİHİ: 08/01/2026

TOPLANTI SAYISI: 339

KARAR 12) 2025/1662586 İKN li Taşıma Usulüyle 3 Kısım Malzeme Dahil 4 Kap Yemek Hizmeti Alımı işi yeni ihale bedeliyle ihale edilmiştir. 02.01.2026 - 31.12.2026 tarihleri arasında yemek hizmetinden faydalanacak olanlardan alınması gereken yemek bedeli "Devlet Memurları Yiyecek Yardımı Yönetmeliği Uygulama Tebliğini" kapsamında yeni ihale bedeline göre yemek fiyatları güncellenmiştir. Yemek hizmetinden faydalanacak olanlara dair yemek ücretleri ile ilgili ekli listede belirtildiği şekliyle belirlenmesi konusundaki dair Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı'nın 31.12.2025 tarih ve 187843 sayılı yazısı okundu.

Yapılan görüşmelerden sonra; Yemek hizmetinden faydalanacak olanlara dair yemek ücretleri anılan tebliğ kapsamında **Ek:13'deki** listeye göre düzenlenmesine oy birliği ile karar verildi.

ASLI GİBİDİR

Ahmet ŞİMŞEK
Genel Sekreter



T.C
KIRKLARELİ ÜNİVERSİTESİ
SAĞLIK KÜLTÜR ve SPOR DAİRE BAŞKANLIĞI

2026 YILI YEMEK KATKI PAYI BEDELLERİ

Memurlardan;		09.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere
		Kayalı Kampüsü - Karahıdır - Kavaklı - Lüleburgaz - Babaeski - Pınarhisar - Vize
1)	600'e kadar (600 dahil) ek göstergeli görevlerde bulunanlardan	110,00 TL
2)	1700'e kadar (1700 dahil) ek göstergeli görevlerde bulunanlardan	115,00 TL
3)	2800'e kadar (2800 dahil) ek göstergeli görevlerde bulunanlardan	120,00 TL
4)	4200'e kadar (4200 dahil) ek göstergeli görevlerde bulunanlardan	125,00 TL
5)	5400'e kadar (5400 dahil) ek göstergeli görevlerde bulunanlardan	130,00 TL
6)	5400'den daha yüksek ek göstergeli görevde bulunanlar	135,00 TL
Sözleşmeli Personelden;		09.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere
1)	Aylık brüt sözleşme ücretleri 34.135 TL'ye kadar (34.135 TL dahil) olanlardan	110,00 TL
2)	Aylık brüt sözleşme ücretleri 57.620 TL'ye kadar (57.620 TL dahil) olanlardan	120,00 TL
3)	Aylık brüt sözleşme ücretleri 79.600 TL'ye kadar (79.600 TL dahil) olanlardan	125,00 TL
4)	Aylık brüt sözleşme ücretleri 79.600 TL üzerinde olanlardan	130,00 TL
		09.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere
1)	Öğrenci	30,00 TL
2)	Öğrenci(2. öğün)	215,00 TL
		09.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere
1)	Sürekli İşçi	215,00 TL
2)	Misafir	215,00 TL